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از تجربــه اجرای »شــام 
خداحافظی« بگویید. این نمایش سال 
قبل هم اجرا شد و امسال برای دومین بار 

روی صحنه رفته است.
سال گذشته به دلیل شــرایط اجتماعی که 
پیش آمد و اینکــه کار اصلا کمــدی بود  و 
شرایط  مناســب  نبود. ما نزدیک به 20اجرا 
رفته بودیم که کار متوقف شد. امسال چند 
بار تصمیم گرفتیــم کار را دوباره اجرا کنیم 
که بالاخره آبان ماه این اتفاق افتاد و دور دوم 

اجراها شروع شد.
 تفاوت هایــی بیــن 2اجرا

وجود دارد؟
تغییر زیادی نداشــته است؛ فقط کار نسبت 
به سال گذشته و نخســتین اجراها پخته تر 

شده است.
از کمدی بــودن کار صحبت 
کردید و اینکه ســال گذشته به همین 
دلیل اجرایــش نکردید. فکر می کنید 
امروز تماشــاگر ایرانی به چه جنس 

کمدی ای نیاز دارد؟
کمدی تلخ. واقعیتی که وجود دارد این است 
که مردم ما از اندیشیدن می ترسند. با توجه به 
مشکلاتی که وجود دارد و اخباری که از ایران 
و جهان هر روز به گوش می رســد، تماشاگر 
ما به همه  چیز به چشم مسکن نگاه می کند؛ 
یعنی اگر به مخاطب بگویید با خواندن این 
کتاب، آگاهی ات بیشتر می شود، ولی اگر این 
کتاب را بخوانی سرگرم می شوی، او کتابی را 

انتخاب می کند که سرگرمش  کند.
 اگر به او بگویید امشب یک تئاتر کمدی آزاد 
ببینیم یا یک نمایش جدی و عمیق، او تئاتر 
آزاد را انتخاب می کند یــا بین فیلم کمدی 
سطحی و یک فیلم جدی عمیق، انتخابش آن 
کمدی است. برای اینکه نگاهش این است که 
آن تئاتر یا کتاب یا فیلم کمدی، به او کمک 
می کند تا یک ســاعت یا 2ساعت فکر نکند. 
در واقع از فکر کردن گریزان اســت. در این 
شرایط زیرکی هنرمند این است که در یک 
فضای طنز، حرفش را بزند؛ یعنی درحالی که 
مســکنی را که او نیاز دارد، بــه او می دهد، 

پیامش را هم منتقل می کند.
و کار شــما این ویژگی ها را 

دارد؟
بله. تا حدی این ویژگی ها را دارد؛ چون در این 
نمایش آدم هایی را می بینیم که با خودشان 
روبه رو می شوند. آدم های این قرن آدم هایی 
هستند که دوستانشان را براساس منافع شان 
انتخاب می کنند. کمتر پیش می آید که کسی 

با دلش زندگی کند.
ولی در بعضی از نقدها کار شما 

با کمدی های آزاد مقایسه شده بود.
به نظرم کسانی که این حرف را می زنند، دانش 
کمی درباره تئاتر دارند؛ چون تئاتر آزاد که در 
جایگاه خودش قابل احترام است و در بولینگ 
عبدو و پردیس کورش و سینما دماوند معمولا 
اجرا می شود، شکل و فرم دیگری دارد. اینکه 
صرفا به دلیل تشــابه یک حرکت فکر کنیم، 
این نمایش هم مثل تئاتر آزاد است، درست 
نیست. این نقدها که بیشترشان در یک سایت   
منتشر می شــوند و تعدادشان هم نسبت به 
نقدهای مثبــت خیلی کمتر اســت، گاهی 
مغرضانه هســتند. بچه های گروه برای چند 
نفر از کسانی که نقد منفی نوشته بودند، پیغام 
گذاشتند و پرسیدند شــما کار را دیده اید؟ 
خیلی هایشان گفتند: نه، من خودم ندیدم. 
یکی می گفت دوستش دیده و برایش تعریف 
کرده و یکی هم مثلا می گفت خواهرزاده اش 
دیده است. بعد متوجه شــدیم از تئاترهای 
رقیب  با عنوان تماشاگر نقد منفی می نویسند. 
الان بخش نقد و نظر بعضی سایت ها   طوری 

است که من می توانم همراه 6نفر در قسمت 
نقد و نظر طوری بنویسم و جوی راه بیندازم 
که ذهن بقیه نســبت بــه عمیق ترین تئاتر 
در حال اجرا مســموم شود؛ مثل شبکه های 

مجازی که خاصیت شان همین است.
کارهای شما چه در حوزه تئاتر 
و چه در حوزه سینما و تلویزیون، بیشتر 
کمدی هستند. از علاقه تان به این ژانر 

بگویید.
اتفاقا من کار کمدی را خیلی دوست ندارم و 
تئاترهای جدی مثل لکانطه یا شجاع یا بانوی 
پرده نشین هم زیاد داشته ام، ولی چون از دید 
دوستانم آدم بانمکی هستم، مرا برای کارهای 
کمدی دعوت می کنند. در ابتــدای کار در 
تلویزیون هم کار جدی می کردم. ولی زمان 
ساعت خوش، مهران مدیری تماس گرفت 

و به آن کار دعوت و وارد کارهای طنز شدم.
یعنی اگر به شما پیشنهاد کار 
طنز یا کمدی داده نمی شــد، وارد این 

حوزه نمی شدید؟
نه. من به تازگی ســریال »بازنــده« را برای 
شــبکه نمایش خانگــی بازی کــردم. قبل 

از آن ســریال »بوم و بانــو« را در تلویزیون 
داشتم، ولی واقعیت این اســت که به دلیل 
نیاز مردم به کار کمــدی، مردم کار جدی را 
به خاطر ندارند. هنوز که هنوز اســت مردم 
مرا با سریال »خوش نشین ها« می شناسند و 
درباره آن در خیابان با من صحبت می کنند 
یا راجع به »دردســرهای عظیــم« حرف 
می زنند، ولی هیچ کدام درباره ســریال بوم 
و بانو که 3سال پیش هم پخش شده، چیزی 
 نمی گوینــد؛ چون از نظر روانــی نیاز به کار

طنز دارند.
آقای غفارمنش شما در زمان 
هنرستان، دور از چشــم خانواده به 
دانشــکده هنرهای زیبا می رفتید و 
در پایان نامه هــا بازی می کردید. این 
علاقه به بازیگری از چه ناشی می شود؟ 
چه چیزی در آن است که آنقدر برایتان 

جذاب است؟
این کاری است که می توانم انجام دهم. من 
می توانم نقاشــی کنم، می توانم  ســاز بزنم، 
می توانم شــعر بگویم، می توانم بازی کنم یا 
کارگردانی کنم، ولــی نمی توانم یک ضبط 
را تعمیر کنم یا یک اشکال برقی را در خانه 
رفع کنم. زبان انگلیسی ام فاجعه است. این به 

دریافت ها و غریزه ام برمی گردد.
شما سال 70 و زمانی که بازیگر 
حرفه ای بودید، به دانشــگاه رفتید و 
ادبیات نمایشی خواندید. چرا احساس 
کردید لازم اســت این کار را به شکل 

آکادمیک یاد بگیرید؟
این تصمیم من نبود. حمید سمندریان اصرار 
کرد. من داشــتم تعیین گرایش می کردم و 
آقای سمندریان گفت تو بازیگر هستی، برو 
ادبیات نمایشی بخوان. به دردت می خورد. 
واقعا هــم همینطور هســت. الان می توانم 
دیالوگ بنویسم یا بعضی از دیالوگ ها را تغییر 
دهم؛ به خاطر اینکــه آن زمان درگیر قصه و 
متن شده بودم. آقای سمندریان قبلا از من 
نمایش »پرومته سست زنجیر« و همینطور 

»هومولوس و هلن« را دیده بود. 
وقتی وارد دانشگاه شــدم و خواستم تعیین 
گرایش کنم، بالای ســرم آمــد و گفت: برو 
ادبیــات نمایشــی. گفتم: چــرا؟ گفت: در 
بازیگــری در دانشــگاه چیز بیشــتری یاد 
نمی گیــری. مبانی را که باید می دانســتی 

کار کرده ای. 
تنبلی را کنار بگذار، برو ادبیات نمایشــی تا 
مجبور شوی کتاب بخوانی. آن وقت نگاهت 

تغییر می کند.
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مجیدی از گسست تلویزیون از 
مخاطب گفت

مجید مجیدی،کارگردان ســینما با انتقاد از سریال های 
پلتفرم ها، نسبت به سقوط سینما و افت مخاطب تلویزیون 
هشــدار داد و گفت: مخاطب تلویزیون به ۱5-۱0درصد 

رسیده و بخشی از این درصد تماشاچی فوتبالند!
به گــزارش همشــهری، کارگاه آموزشــی »بازنمایی 
مردم شناســی در ســینما« با حضور مجیــد مجیدی، 
کارگردان سینما   در ســالن نشست های موزه ملی ایران 

برگزار شد.
این ســینماگر در بخشــی از این کارگاه گفت: به  عنوان 
هنرمند در مقابل بزرگی فرهنگ و هنر این ســرزمین، 
احســاس کوچکی می کنم. اگر نتوانیم میراث فرهنگی 
خودمان را منتقل کنیم، آسیب های جدی خواهیم خورد. 
افغانستان را مثال می زنم که با وجود برخورداری از تمدن 
غنی هرات هیچ اثری از آن تمدن ندارد و این باعث شده 

هویت هرات از بین رود.
وی ادامه داد: در اواخر دهه۷0 به جشنواره ای در توکیو 
رفتم. آنجا مردم و اعضای جشنواره می گفتند شناخت ما 
از ایران محدود به اخبار بــود. می گفتند فکر می کردیم 
همه مردم ایران تروریست هستند، اما با دیدن فیلم های 
ایرانی دریافتیم ایرانیان چه فرهنگ غنی و پرباری دارند. 
سوزان ســانتاگ، منتقد برجســته آمریکایی نیز بعد از 
دیدن فیلم »بچه های آسمان« گفت که مقابل فرهنگ 
و تمدن ایرانی ســر تعظیم فرود می آورد. متأســفانه در 
ســال های اخیر به فرهنگ و هنر نگاه مناســبی نشده، 
 درحالی کــه در شــعارها همیشــه شــاهد حمایت از 

فرهنگ و هنر هستیم!
کارگردان فیلم »رنگ خدا« با بیان اینکه سینمای ایران در 
دهه۷0 و ۸0 به اوج بالندگی رسید، عنوان کرد: بالندگی 
سینمای ایران در سال های اخیر کم شده است و در خطر 
سقوط قرار داریم و به نوعی دستخوش روزمرگی شده ایم. 
یکی از دلایــل این روزمرگی، کوتاه بــودن عمر مدیران 
فرهنگی اســت زیرا مدیران می خواهند تنهــا در دوره 

خودشان نتیجه سیاستگذاری شان را ببینند.
این کارگردان به تولید سریال ها اشاره کرد و افزود: چند 
سال پیش با رواج سریال های ترکیه ای این خطر احساس 
شد که خانواده ها در معرض خطر فرهنگی قرار گرفته اند. 
بنابراین پلتفرم ها شکل گرفت، اما متأسفانه آثاری را در 
پلتفرم ها می بینیم که از سریال های ترکیه ای سخیف ترند! 
تلویزیون هم به دلیل گسستی که با مخاطب پیدا کرده، 
تماشاگرانش به ۱5-۱0درصد رسیده است و بخشی از این 

درصد، تماشاچی فوتبالند! مجیدی در 
پایان با بیان اینکه تاریخ و فرهنگ 

باید نقشه راهمان باشد، تأکید 
کــرد: در کارهــای عبــاس 
کیارســتمی هویت مشاهده 
می کنیم. من نیــز در آثارم 
تلاش کردم بــه هویت دینی 

و ملی نگاه داشته باشم.

سیماچهره

شبکه

 خداحافظی پژمان بازغی
با »کودک شو« 

برنامه مسابقه »کودک شو« در حالی این روزها قسمت های 
پایانی فصل پنجم را با اجرای پژمان بازغی روی آنتن می برد 
 که شــبکه نســیم با تیم جدیدی در تدارک ساخت فصل

جدید آن است.
به  گزارش همشهری، شبکه نسیم با تغییر تیم تولید مسابقه 
»کودک شو«، این روزها در حال آماده سازی مقدمات فصل 

ششم با مجری جدید است.
فصل پنجم مسابقه »کودک شو« این روزها در حال پخش 
است و چند قسمت بیشتر به پایان آن با اجرای پژمان بازغی 

نمانده است.
بازغی به ایســنا اعلام کرده اســت که فعلا قرار نیســت به 
اجرای مسابقه »کودک شو« بپردازد. او چند فصل از مسابقه 
»کودک شــو« را اجرا کرده و حالا مدتی است که به عنوان 
رئیس انجمن بازیگران ســینمای ایران شناخته می شود. 
برنامه »کودک شــو« مدت کوتاهی به  دلیل حضور پژمان 
بازغی در چند سریال تلویزیونی، با اجرای حمید گودرزی هم 
به روی آنتن رفت، اما دوباره با بازگشت پژمان بازغی پخش 

این برنامه با اجرای خود او از سر گرفته شد. 
در حال حاضر از ملیکا شریفی نیا به عنوان گزینه اجرای فصل 
جدید از مسابقه »کودک شو« یاد شــده است؛ بازیگری که 
تاکنون تجربه اجرا در تلویزیون را نداشته است. »کودک شو« 
 از ســال۹6 پخش خود را از تلویزیون آغاز کرد و تاکنون در

5 فصل روی آنتن قرار گرفته است. 

می خواهند القاء کنند که فقط و فقط طنز می فروشد 
محمد مهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:  عده ای می خواهند القاء کنند که فقط فیلم های 
طنز به فروش می رود  و اتفاق مهمی رخ داده است. فیلم های طنز عمومیت بیشتری دارد و مردم به آنها 

علاقه دارند، اما امروز فیلم اجتماعی بالای ۴۰میلیارد تومان فروش هم داریم. / ایلنا

سارا بهرامی، نخستین گزینه »جنگل پرتقال« بود
  آرمان خوانساریان، کارگردان »جنگل پرتقال«: سارا بهرامی جزو گزینه های اول من بود؛ چرا که او نیز در شمال 
درس خوانده بود و فضای زیســت دانشجویی در شــهر تنکابن را می شــناخت. ما با صحبت در مورد اتفاقات 
گذشته می توانستیم منظورمان را تماما به یکدیگر برسانیم و خاطراتی ساختیم که هر دو آرزویمان بود./ ایرنا 

کمدی ها همچنــان روی دور فروش اند و جور بقیه 
فیلم ها را می کشــند. در 3روز آخر هفته گذشــته 

این »هتل« و »فســیل« بودند که مثل ماه های 
گذشــته رونق بخش ســینما بودند و اســتقبال نکردن 

ســینماروها از اغلب فیلم های روی پرده را بی اهمیت 
جلوه دادند. »هتل« ساخته مسعود اطیابی در روزهای 
چهارشنبه، پنجشــنبه و جمعه هفته پیش، بیش از 
۱0میلیارد و۷00میلیون تومان فروخت و 2۱4هزار 
و 64۷تماشاگر در 2هزار و۷63سانس داشت. به طور 

میانگین در هر ســانس  ۷۷.6 نفر تماشاگر این فیلم 
بودند. همچنین، در این 3روز، 42۷ســالن نمایش دهنده 

»هتل« بودند. »فســیل«، ســاخته کریم امینی در این سه روز 
بیش از 2میلیــارد و200میلیون تومان فروخــت و 45هزار و463نفر 

را در ۷۷۱سانســی که در اختیار داشت، به ســینما کشاند. میانگین 
تماشــاگر این فیلم در هر سانس در این ســه روز 5۸.۹نفر بود. اکران 
»فسیل« قرار بود از چهارشــنبه هفته گذشته در تهران خاتمه 
یابد، اما مطابق آمار »ســمفا« )سامانه مدیریت فروش و 
اکران سینما( این فیلم در این سه روز در تهران بیش 
از ۸۸0میلیون تومان فروش داشــته است. تعداد 
سالن های »فسیل« در این ســه روز تقریبا نصف 
»هتل« و برابر با 22۱ســالن بود که 60سالن آن 
به تهران تعلق داشت. ســومین فیلم پرفروش آخر 
هفته گذشته، انیمیشــن »بچه زرنگ« بود که بیش 
 از 2میلیــارد تومان فروخت و 54هــزار و ۸نفر آن را در 
هزار و223سانس تماشا کردند. تعداد سالن های این انیمیشن 
در این مدت 32۸ســالن بود و به طور میانگین در هر سانس 44.۱نفر 

به تماشای این فیلم نشســتند. »جوجه تیغی«، ساخته مستانه مهاجر 
که از 24آبان اکران شده و در ژانر کمدی است، در رده چهارمین فیلم 
پربیننده این سه روز بیش از یک میلیارد و 400میلیون تومان فروش 
داشت و 26هزار و 630نفر در 6۸2سانس و 203سالن این فیلم را تماشا 

کردند. میانگین تماشاگر این فیلم در هر سانس 3۹نفر بوده است.
»گیج  گاه« ساخته عادل تبریزی که آن هم مایه های کمدی دارد، در این 
سه روز بیش از ۸۹0میلیون تومان فروخت و ۱۷هزار و3۱۱تماشاگر، 
آن را در 623سانس و ۱۹۱سالن به تماشا نشستند. میانگین تماشاگر 
این فیلم در هر سانس 2۷.۷نفر بود. »عامه پسند«، ساخته سهیل بیرقی 
بعد از 5فیلم، نخســتین درام اجتماعی اســت که در 3 روز آخر هفته 
گذشته بیش از 656میلیون تومان فروخت و ۱۱هزار و4۹2 تماشاگر در 

424سانس و ۱33سالن داشته است.
این فیلم به طور میانگین در هر سانس 2۷.۱تماشاگر داشته و  کمدی ها 
در گیشه توقف ناپذیرند و ذائقه سینماروها را شکل می دهند، بی آنکه 
روی سلیقه آنها اثر مثبتی داشته باشند. فروش کمدی ها فعلا مهم ترین 
سیاست سینمایی است که مسئولان سینما هم به توفیق روزافزون آن 

امید فراوانی بسته اند. 

دیدهشوید در متـرومتـرو با 
تبلیغات محیطی ایستگاه های مترو
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  کمدی به جای همه
متوسط تماشاگر هر سانس یک فیلم کمدی تقریبا 3برابر یک درام اجتماعی است

سینما

علیرضا خمسه خبرداد 
پایتخت  7 در مرحله صحبت!

علیرضا خمسه، بازیگر نقش »بابا پنجعلی« با حضور 
در برنامه زنده »زنده رود« از توافق عوامل »پایتخت« 

با صدا و سیما خبر داد.
به گزارش همشــهری آنلاین، علیرضا خمسه که به 
تازگی مهمــان برنامه زنده »زنــده رود« بوده درباره 
سرنوشت فصل هفتم پایتخت۷ نکات جالبی را مطرح 
 کرده اســت. او در ابتدا از توافق عوامل این سریال با 
صدا و سیما خبر داده و گفته: »صحبت هایی درباره 
تولید فصل هفتم پایتخت شــده، اما هنوز هیچ چیز 
قطعی نیســت.« اما بخش مهم صحبت های خمسه 
جایی اســت که او از حضور همــه بازیگران در فصل 
هفتم خبر داده است: »مردم در کوچه و خیابان 
از پایتخت می پرسند، ما هم می گوییم 
امیدواریم. اگر قرار باشد سری جدید 
پایتخت ساخته شود همه گروه در آن 

حضور خواهند داشت.«
در واقع خمسه با اظهارنظر به شکل 
تلویحی از بازگشــت خودش 
بــه ســریال »پایتخــت۷« 
خبر داده اســت. او در این 
ســریال ایفاگر نقش »بابا 
پنجعلی« است. کاراکتری 
که در فصل ششم حضور 
نداشت و نبودش حسابی 
بــه چشــم آمــد. در فصل 
ششــم، باباپنجعلی از دنیا 
مــی رود و اعضای بدنش 
بــه نیازمنــدان اهدا 
می شود. حالا اینکه 
محســن تنابنده و 
نویســندگان  تیم 
چــه ترفنــدی برای 
بازگشــت او در نظــر 
گرفته اند هنوز مشــخص 

نیست. 

خبر

 بازی هوتن شکیبا 
در فیلم بهرام افشاری

نخستین تصویر از فیلم سینمایی »هفتادسی« با بازی هوتن 
شکیبا منتشر شد.

به  گــزارش همشــهری، فیلمبــرداری فیلم ســینمایی 
»هفتادسی« نخســتین تجربه کارگردانی بهرام افشاری به 

تهیه کنندگی سیدابراهیم عامریان در تهران ادامه دارد.
این فیلم سینمایی که یک اثر طنز اجتماعی است، پنجمین 
همکاری بهرام افشاری و سیدابراهیم عامریان بعد از فیلم های 
ســینمایی »کارگر ســاده نیازمندیم«، »فســیل«، »مرد 

عینکی« و فیلم کوتاه »خانه خاکستری« است.
بهرام افشاری، هوتن شکیبا، الهه حصاری، صدف اسپهبدی، 
حسین پاکدل و مهدی حســینی نیا و با هنرمندی سیاوش 

طهمورث و ناهید مسلمی بازیگران »هفتادسی« هستند.
»فسیل«، همکاری پیشین بهرام افشــاری و سیدابراهیم 
عامریان این روزها در ســینماهای سراسر کشور روی پرده 
اســت و گفته می شــود عنوان پرفروش تریــن فیلم تاریخ 

سینمای ایران را از آن خود کرده است.

 جزئیات مراسم تشییع
زنده یاد بیتا فرهی اعلام شد

زمان و مکان دقیق برگزاری مراسم تشییع پیکر بیتا فرهی 
بازیگر باسابقه سینما و تلویزیون اعلام شد.

به  گزارش همشهری، خانه ســینما اعلام کرد، مراسم وداع 
با زنده یاد بیتــا فرهی، بازیگر ســینما و تلویزیون ایران روز 
سه شــنبه هفتم آذر ســاعت ۹صبح در محل خانه سینما 
شماره2   واقع در خیابان وصال برگزار و سپس به سمت قطعه 

هنرمندان بهشت زهرا)س( تشییع می شود.
بیتا فرهی، شــنبه چهارم آذر بر اثر عارضه ریوی و قلبی در 

65سالگی درگذشت.  

 تئاتر، فیلم  یا سریال؟
چندان فرقی نمی کند، ولی از نظر روحی و روانــی به تئاتر نزدیک ترم. در تئاتر 
زندگی می کنید. سینما و تصویر کمی کلک دارد؛ برای همین است که خیلی از 
نابازیگرها به کار تصویر گرایش دارند، ولی هیــچ نابازیگری روی صحنه تئاتر 
نمی آید؛ چون می داند اینجا مثل گود زورخانه است. باید قوی باشد؛ نه می تواند 
کلک بزند، نه می تواند یک پلان را 100بار بازی کند تا یکی اش خوب شود و نه مدلی 
است که کارگردان بتواند از کسی بازی بگیرد. در تئاتر بازیگر است و صحنه؛ زمان 
اجرا کارگردانی وجود ندارد و چیزی نجاتش نمی دهد. باید صحنه گردانی کند. باید 

گردن کلفت باشی که یک ساعت و نیم روی صحنه باشی.

مکث

 کمدی را  خیلی دوست ندارم

امیر غفارمنش این روزها با نمایش »شام خداحافظی« 
روی صحنه است؛ نمایشی درباره 2دوست که تصمیم 
می گیرند با دادن شام خداحافظی از دوستانشان خلاص 
شوند و برای نخســتین مهمانی بهترین دوست شان را 
دعوت می کنند.  شام خداحافظی نوشته ماتیو  دولاپورت 

و الکساندر دولاپتولیر اســت که با کارگردانی شیماه 
خاسب این روزها در تماشاخانه ملک در حال اجراست. 
این نمایش کمدی که دور دوم اجراهایش را می گذراند، 

به تازگی تمدید شده و هر روز 2اجرا دارد. 
امیر غفارمنش معتقد اســت مخاطب به دیدن کارهای 
کمدی اقبال بیشتری نشــان می دهد و این روزها هم 
نیازمند کمدی است که در ضمن اینکه   او را می خنداند، 
پیامی  برای او داشته باشــد. او در این گفت وگو از شام 

خداحافظی و علاقه اش به بازیگری می گوید.

گفت وگو  با امیر غفارمنش، بازیگر نمایش»شام خداحافظی«

شقایق عرفی نژادگپ
روزنامه نگار


